



Procurement Services / Services d'approvisionnement  
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa  
200 Kent St. / 200, rue Kent  
Ottawa Ontario K1A 0E6

**May 29, 2024**

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION  
# 30005456**

**Addendum #4**

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously posted on CanadaBuys, Addendum #4 is hereby issued.

**Questions and Responses :**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following additional question received to-date and DFO's response.

Q5. It appears that the information in the document 30005456-Stream2-buoys.pdf includes the exact number of stakes whereas the information in the Pricing Schedule only includes the number of boxes in which the stakes are included in the document 30005456-Stream2-buoys.pdf . Must the price Bidders submit be based on the number indicated in the Pricing Schedule (which is considerably less) or must the price be based on the actual number of stakes?

R5. The price should reflect the actual number of stakes the Contractor is currently expected to deploy annually. The information in the document 30005456-Stream 2-Buoys.pdf includes the exact number (for Aldouane – 42; for Bouctouche Harbour – 4; for Grandique – 29). The blank Pricing Schedule Bidders may use has been updated for these three areas.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**



#### **Addenda n° 4**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné publié précédemment sur AchatsCanada, l'Addenda n° 4 est émis.

#### **Questions et réponses :**

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir la question additionnelle reçue à date et la réponse du MPO ci-dessous.

Q5. Ça me semble que les informations dans le document intitulé 30005456-Volet 2-Bouées.pdf inclus la quantité de piquets exacte par rapport à les informations dans le Barème de prix inclus seulement la quantité des boites qui comprennent les piquets dans le document 30005456-Volet 2-Bouées.pdf . Est-ce que le prix soumet par les soumissionnaires doit être basé sur la quantité indiquée dans le Barème de Prix (qui est beaucoup moins) ou doit-il être basé sur la quantité des piquets concrète?

R5. Le prix doit compris la quantité de piquets l'entrepreneur est prévu actuellement pour déployer annuellement. Les informations dans le document 30005456-Volet 2-Bouées.pdf inclus la quantité exacte (pour Aldouane – 42; pour Havre Bouctouche– 4; pour Grandique – 29). Le Barème de prix vide les soumissionnaires peuvent utiliser été révisé pour ces trois zones.

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**